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Vragen van het lid De Boer (VVD) aan de Minister van Infrastructuur en Milieu 
over uitstoot op zee (ingezonden 17 juli 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Containervervoer duurder vanwege laagzwa-
velige brandstof» gepubliceerd op de website van TotaalTrans?1 

Vraag 2
Klopt het dat de bunkerkosten met 50% tot 100% gaan stijgen vanaf januari 
2015 vanwege de strengere regels voor de uitstoot van zwavel? Zo ja, deelt u 
de mening dat deze explosieve stijging een onevenredig hoge lastenverzwa-
ring voor containerrederijen is? 

Vraag 3
Wat zijn de gevolgen van deze strengere regelgeving voor de scheepvaart op 
de Noordzee? Wat betekent dit voor de concurrentiepositie van de Neder-
landse havens? 

Vraag 4
Bent u bereid om ervoor te zorgen dat de stijging van bunkerkosten beperkt 
blijft, zodat het Noordzeegebied en de Nederlandse havens aantrekkelijk 
blijven voor de containervaart? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.totaaltrans.nl/containervervoer-duurder-door-laagzwavelige-brandstof/
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